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W odpowiedzi na pana interpelację dotyczącą informacji na temat ilości kilometrów 

dróg, które zostały wyremontowane w obecnej kadencji Rady Gminy i Wójta Gminy informuję, 

że w latach 2019 – 2022 wyremontowano bądź przebudowano w sumie 12 468mb dróg 

gminnych z czego 6 3838mb dróg przebudowano z dróg gruntowych na asfaltowe,  

a w pozostałych przypadkach wyremontowano lub przebudowano drogi które były już drogami 

asfaltowymi. Odnośnie pytania, które remonty dróg sfinansowane zostały w ramach funduszy 

sołeckich to informuję, że w latach 2021 - 2022 w ramach realizacji funduszu sołeckiego 

sołectwa Ciężkowice wykonano 105mb drogi asfaltowej. Inwestycja ta w stu procentach 

została wykonana w ramach takiego źródła finansowania. 

Przypominam jednocześnie panu Radnemu że sama realizacja przebudowy czy remontu 

drogi poprzedzana jest często wytyczeniem geodezyjnym działki drogowej, wykonaniem 

projektu i następnie znalezieniem źródła finansowania. W ramach funduszu sołeckiego 

wykonano w tej kadencji wytyczenia geodezyjne i projekty dróg w sołectwie : Ciężkowice, 

Stanisławice i Ruda, ale jestem przekonany, że jako Radny pamięta pan o tym, ponieważ 

uczestniczył pan w pracach Rady Gminy gdy omawiane były te zadania. 

Odnośnie pytania ile dróg wykonanych zostanie w roku 2023 w ramach ogłoszonego 

przetargu /IZP.271.10.2022/ informuję że w sumie do przebudowy w tym zadaniu 

przewidziano 3 883mb dróg. Koszt inwestycji to kwota 2 570 000zł. W tym dofinansowanie  

w kwocie 2 375 000zł. W tym zadaniu nie był i nie będzie wykorzystywany fundusz sołecki.  
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